	
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL INSURANCE Date: 04-06-2025 10:00:30 AM Subject: Other Material Information NATIONAL INSURANCE announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التأمين الوطنية التاريخ: 04-06-2025 08:00:00 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة التأمين الوطنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 10-04-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 10-04-2025
Material changes in the Company's products	التغيرات الهامة على منتجات الشركة
Subject: Cancellation of Life Insurance Business License With reference to Central Bank Board of Directors Resolution No. (80/2025) dated April 10, 2025, which includes the cancellation of the company's life insurance business license, received on June 2, 2025, which includes the following categories: 1- Life Insurance Branch License. 2- Life Payment Insurance Branch License. 3- Investment-Linked Insurance Branch License. 4- Permanent Health Insurance Branch License. Based on the above, we would like to inform you that the National Insurance Company has suspended the conclusion of new life insurance contracts, or the renewal or extension of contracts concluded prior to the date of cancellation of the license referred to above. The company remains responsible for all rights and obligations arising from contracts concluded prior to the cancellation of the license. The life insurance license remains valid and in effect, in accordance with the provisions of Article (43) of the same law.	الموضوع: الغاء رخصة ممارسة اعمال التأمين على الحياة بالاشارة الى قرار مجلس ادارة البنك المركزي رقم (2025/80) بتاريخ 2025/4/10 المتضمن " الغاء رخصة الشركة للمارسة اعمال التأمين على الحياة الوارد الينا بتاريخ 2025/6/2 والتي تتضمن الفروع التالية: 1- اجازة فرع التأمين على الحياة . 2- اجازة فرع التامينات الجازة فرع التامينات المرتبطة استثماريا . 4- اجازة فرع التامين الصحي الدائم . وبناء على ما تقدم نود اعلامكم بايقاف شركة التامين الوطنية ابرام عقود تامين حياة جديدة ، او تجديد او تمديد العقود التي ابرمت قبل تاريخ الالغاء للاجازة المشار اليها اعلاه ، مع بقاء الشركة مسؤولة عن جميع الحقوق والالتزامات الناشئة عن العياة العقود التي ابرمت قبل الغاء رخصة اجازة التأمين على الحياة العقود التي ابرمت قبل الغاء رخصة اجازة التأمين على الحياة العانون .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Ismael Abualrous	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Ismael Abualrous